
Hof van Flakkee – Nieuwsbericht 

Actualiteiten Hof van Flakkee 

 

Beste lezer, 

 

Nogmaals hartelijk dank voor uw aanmelding en interesse in "Hof van Flakkee". In deze eerste 

nieuwsbrief brengen we u graag op de hoogte van de laatste ontwikkelingen van onze stichting. 

 

Inschrijvingen 

Inmiddels heeft Stichting Hof van Flakkee maar liefst 73 inschrijvingen via de website mogen 

ontvangen. Dit benadrukt de grote belangstelling voor de hoogwaardige, levensloopbestendige 

hofwoningen op Goeree-Overflakkee. Onze stichting zet zich in om te voldoen aan de groeiende 

behoefte aan woningen die optimaal aansluiten bij senioren (50+) die op zoek zijn naar een 

toekomstbestendig en comfortabel thuis. 

Bij Hof van Flakkee staan nabuurschap en sociale duurzaamheid centraal. We streven naar een hechte 

gemeenschap waarin bewoners elkaar ondersteunen en eenzaamheid actief wordt tegengegaan door 

gezamenlijke voorzieningen en activiteiten. In samenwerking met lokale instanties en gemeentelijke 

partners dragen we zo bij aan een zorgzame samenleving. 

 

Podcast 

Op 12 juli 2024 werd een nieuwe podcastaflevering van de FlakkeePodcast gepubliceerd, waarin 

Renée Schoenmaker (voorzitter) en Arja Abramse (bestuurslid) het inspirerende verhaal achter Hof 

van Flakkee vertellen. Vanwege de grote behoefte aan levensloopbestendige woningen en de 

toenemende eenzaamheid onder ouderen is Stichting Hof van Flakkee, in samenwerking met Maas 

Wijkontwikkeling, opgericht. Hofjes zijn van alle tijden, en deze opzet willen we graag nieuw leven 

inblazen. Op verschillende locaties op Goeree-Overflakkee, zoals Bommelerbosch in Den Bommel en 

Nieuwe-Tonge, worden de ambities voor het hofjesconcept concreet. De urgentie voor deze 

projecten is hoog; zoals Renée Schoenmaker treffend zegt: “Als ouderen hebben we alles, behalve 

tijd.” 

 

U kunt deze podcast beluisteren via link en op platforms zoals Apple Podcasts, Spotify en Google 

Podcasts. 

 

Voortgang rondom de ontwikkeling Bommelerbosch 

In Den Bommel zijn belangrijke stappen gezet. Zo is de watergang verlegd naar aanleiding van de 

reacties van omwonenden, en er komt een supermarkt in het plangebied. Met betrekking tot de 

natuurlijke omgeving, houden we rekening met de aanwezige flora en fauna in het naastgelegen 

bosgebied. De planning is om eind 2024 een tweede participatiebijeenkomst te organiseren. 

 

Meer weten over Bommelerbosch? Neem vooral een kijkje op link. 

 

Samenwerkingsovereenkomst Nieuwe-Tonge 

Met trots kondigen wij aan dat de samenwerkingsovereenkomst tussen Maas en de Hervormde Kerk 

in Nieuwe-Tonge is ondertekend. In de komende periode worden diverse studies uitgevoerd om te 

bepalen hoe een Hof van Flakkee hier op de best mogelijke manier kan worden gerealiseerd. 

https://app.springcast.fm/player/episode/127612?theme=springcast
https://bommelerbosch.nl/


Flyer Hof van Flakkee 

De stichting heeft een flyer laten ontwerpen die deze maand wordt gedrukt en verspreid. U kunt de 

flyer binnenkort op diverse locaties tegenkomen, waaronder in de Woonspecial als bijlage van 

Eilandennieuws op 8 oktober 2024. 

 

  
 

 

Bezichtiging Technische School in Middelharnis  

Op 28 mei 2024 is Team Hof van Flakkee uitgenodigd om de voormalige Technische School in 

Middelharnis te bezichtigen en mee te denken over de mogelijkheden voor herontwikkeling van deze 

locatie. Een prachtige plek om hier een Hof van Flakkee te realiseren! 

 

  

 

Denk mee en ondersteun ons idee van een Hof van Flakkee op deze locatie via link! 

 

 

 

https://praatmee.goeree-overflakkee.nl/nl-NL/ideas/hof-van-flakkee


Gemeente Goeree-Overflakkee krijgt van senioren een 5,8 voor woonbeleid 

Senioren op Goeree-Overflakkee geven hun gemeente gemiddeld een 5,8 voor het seniorenbeleid, 

waarbij vooral het gebrek aan levensloopbestendige woningen kritisch wordt beoordeeld. Deze cijfers 

komen uit een landelijke peiling van Vereniging Eigen Huis onder 34.600 leden van 50 jaar en ouder, 

waarvan ruim honderd leden op het eiland aan de peiling deelnamen. Dit benadrukt de grote 

noodzaak van Hof van Flakkee en ons streven om dit rapportcijfer te verbeteren. 

 

Lees het artikel op Eilandennieuws via link. 

 

 

Blijf op de hoogte van de laatste ontwikkelingen door onze website te bezoeken: 

www.hofvanflakkee.nl. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

Het team van Hof van Flakkee 

https://www.eilandennieuws.nl/algemeen/algemeen/20897/gemeente-krijgt-van-senioren-een-5-8-voor-woonbeleid
http://www.hofvanflakkee.nl/

